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Referat fra skolebestyrelsens møde  

mandag den 29. april 2024 kl. 16:00 – 18:30 
 

Deltagere:  

Sofie Lunøe 

Anne Stubsgaard   

Jack Austern  

Natalie Weischer Godske  

Marese Annalise Kleven 

Karen Meier Rasmussen 

Signe Enemark 

Maria Lykke Andersen 

Anna Kvist Knorborg  

 

Sejr Kongstad Brund, elevrepræsentant  

 
Lars Bechager, medarbejderrepræsentant 

Johanne Sjöström Rieks, medarbejderrepræsentant   

 
Aase Hammer  

Mikael V. Hermansen 

Pernille Østergaard 

 

Afbud fra:  

Michael Schoer  

Peter Sloth Madsen 
William Sten Sønderskov Jensen, elevrepræsentant  

 

 

Simon Abramowitz fra Administrativt Fællesskab Amager deltog i mødets punkt 2. 

___________________________________________________________________________________________________________________ 

 

Mødet blev holdt i udskolingen – Artillerivej 130 – i mødelokale 1.19 på 1. sal 

 

mandag den 29. april 2024 kl. 16:00 – 18:30  

 

efterfulgt af årsmøde i Auditoriet kl. 18:30 – 20:00 

 

 

 

 

 

Skolen på Islands Brygge 

http://www.kk.dk/
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Ca. Tid # Emne Formål 

16.00 1 Godkendelse af dagsorden  

16.05 2 1. Prognose for 2024 og skolens økonomi  

Ved årets start var der en forventning om et merforbrug på ca. 500.000 

kr. grundet et overført merforbrug fra sidste år.  

 

Der forventes nu et merforbrug på ca. 950.000. Det skyldes øgede 

lønudgifter (primært vikarer og en fejl i en lønberegning.) 

 

Det blev efterlyst at skolebestyrelsen fremover får tilsendt materiale, 

hvor det er nemmere at forstå sammenhængen mellem tallene i 

prognosen. Også gerne, hvad de forskellige forkortelser betyder. Kan 

den økonomiske situation kort beskrives i dagsordenen, så 

skolebestyrelsen læser med de rigtige briller.  

 

I KKFO’en forventes et mindre forbrug på kr. ca. 260.000. 

 

En del af budget 2024:  

Besparelse i dette skoleår på ca. 640.000 kr. Og et merforbrug på ca. 

500.000 fra regnskabsår 2023. 

 

Skolen forsøger at spare på de områder, der er mulige. Derudover 

effektivisering i forhold til antal klasser på årgange - input fra 

skolebestyrelsen i forhold til arrangementer o. lign. 

 

Orientering 

16.45 3 Nyt fra elevrådet 

OL-ugen er blevet evalueret. De fleste synes, at det var en rigtig god 

uge, og det var hyggeligt at være sammen på tværs af matriklerne.  

Nogle elever var ikke helt begejstrede over maden - også små 

portioner. Maden var anderledes den uge pga. fælles spisepause 

Der er også blevet valgt undervisningsmiljørepræsentanter, som skal 

indgå i arbejdet med en undervisningsmiljøvurdering. 

Skolebestyrelsen bakkede op om fællesugen på tværs af matriklerne og 

opfordrer til gentagelse næste skoleår.  

 

 

16.55 4 Meddelelsesbogen 

Meddelelsesbogen er blevet evalueret i personalegruppen. Mange er 

rigtig glade for det nye redskab. Kendskabet til meddelelsesbogen skal 

dog udbredes i forældregruppen - fx på forældremøderne.  

Mange medarbejdere synes, at det giver mest mening, hvis 

meddelelsesbogen er tilgængelig for elever og forældre gennem hele 

skoleåret.  

Derudover er der i personalegruppen blevet drøftet: 

- Flere fag – dette er ikke umiddelbart lige nu, da det som 

udgangspunkt skal være mere simpelt end elevplanerne var 

- Kan der anvendes standardsætninger 

Forslag om at evaluere på et senere tidspunkt, når det har været 

afprøvet lidt mere. En guide til, hvor forældrene kan finde 

meddelelsesbogen i Meebook. Forældrene skal have adgang via et 

widgets i Aula. 

 

Fokus på det ressourceorienterede i børnene.  

 

Orientering 
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17.15 5 Retningslinjer for vikardækning 

Principperne er blevet opdateret.  

 

God idé ikke at bruge orden “man” og være tydelig på, hvem der har 

hvilken opgave i principperne. 

 

Tilføj at morgentimer også kan aflyses af 8. og 9. årgang. 

 

Prosateksten kan med fordel skrives i en anden rækkefølge. 

 

Tiltrådt af skolebestyrelsen d.d.  

Drøftelse og 

evt. 

beslutning 

17.25 6 Trafikforholdene på Artillerivej 

 

Der har været en drøftelse med en fra Amager Vest lokaludvalg. Der er 

forfattet et” skriv”, som er sendt ud til skolebestyrelsen – dette skal 

sendes til Amager Vest lokaludvalg.  

 

Derudover er der et “skriv” til Overborgmesteren.  

 

Ingen kommentarer til de to breve, så de sendes afsted. 

 

Forslag om at anmelde en demonstration på Rådhuspladsen? Kan 

kontaktforældrene involveres? Så kan det drøftes på 

kontaktforældremødet den 22. maj.  
 

Orientering 

og drøftelse 

17.30  Spisepause i madskolen  

18.00 7 Valg til skolebestyrelsen 

Mange er på valg og opfordres til at genopstille. 

 

Valgmateriale hænges op på skolen i start maj. 

Orientering 

18.05 8 Kontaktforældremøde maj 

Opfølgning på, hvordan forårets forældremøder er gået i forhold til at 

have indflydelse på dagsordenen. Derudover et punkt om tung trafik på 

Bryggen.  

Drøftelse 

18.10 9 Nyt fra personalet 

Første fagfordelingsmøde blev afviklet d. 26. april. I forhold til 

klassesammenlægning, så er der fin feedback fra lærerne, som synes, 

de har haft passende indflydelse. 

Derudover er 9. årgang klar til eksamen. (også 8. årgang valgfag) 

 

Nyt fra ledelsen 

Den ledige afdelingslederstilling blev ikke besat, så den lærer, der pt er 

udlånt til basisskolen, fortsætter indtil sommerferien. Stillingen 

genopslås efter sommerferien.  

 

Nyt fra forpersonen 

Indstillingsudvalget til ansættelse af ny skoleleder: 

Forpersonen deltager – derudover blev to bestyrelsesmedlemmer 

udpeget på mødet. 

Orientering 

18.25 10 Tak for i aften og underskrift af referat  

 

 

Næste møde i skolebestyrelsen holdes onsdag den 22. maj 2024 kl. 16:30 - 19:30 efterfulgt af forskudt valg kl. 19:30 – 20:00. 


